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19. M.21-017 PK, Elektrisch 

vervoer vraagt om gemeentelijke 

visie en beleid

Aanvulling 28 sep 21

Wethouder Boere zegt toe zo snel mogelijk een integrale beleidsvisie elektrisch 

vervoer te ontwikkelen en voor te leggen. (T21-031)

Nav vraag PK over T23-021 zegt wethouder Bening toe dat de raad deze visie 

binnen een aantal weken kan verwachten.

Van der Hek Q3 2024

26-6-2024: NOOT: besluitvorming vindt trouwens plaats door 

B&W: met de inwerkingtreding van de Omgevingswet is B&W 

bevoegd gezag om een Omgevingsprogramma vast te stellen, 

en niet (meer) de Raad.

De visie op elektrisch vervoer en laadpalen gaat onderdeel 

uitmaken van het Omgevingsprogramma Mobiliteit waarover 

in Q3 2024 besluitvorming plaatsvindt. Mogelijk zal 

daaropvolgend nog een nadere uitwerking naar een actieplan 

elektrisch vervoer plaats moeten vinden.

29-4-2024: Daarnaast wordt er ook regionaal (MH) gewerkt 

aan een laadvisie. Deze visie is naar verwachting Q2 2024 

gereed. Nog niet duidelijk is op welk niveau dit vastgesteld 

gaat worden (college of raad)

Zie ook T21-106, T22-128, T23-094
28-9-2021 19. Integraal 

Verkeersveiligheidsplan

Wethouder Bening zegt toe (T21-106) in januari 2022 met een uitvoeringsagenda 

verkeersveiligheid naar de raad te komen. 

Van der Hek Q3 2024

Zie ook T21-031

Op 6 december 2022 heeft een beeldvormende commissie 

over dit onderwerp plaatsgehad. Door organisatorische en 

personele oorzaken kon tot nu toe geen integraal gemeentelijk 

verkeersbeleidsplan worden opgesteld. Verkeersveiligheid zal 

echter een belangrijke pijler zijn in het in wording zijnde 

Omgevingsprogramma Mobiliteit waarover in Q3 2024 

besluitvorming plaatsvindt. Mogelijk zal daaropvolgend nog 

een nadere uitwerking naar een actieplan verkeersveiligheid 

plaats moeten vinden.

16-11-2021 15. Onderzoekskrediet 2e 

ontsluitingsbrug Haastrecht

Wethouder de Wit zegt toe zodra dit kan en hopelijk voor het einde van het jaar iets 

over de ontwikkeling van de Kleine Betuwe te kunnen melden in de commissie. 

(T21-140)
Boere Q3 2023

De komende periode wordt gewerkt aan een verdere 

uitwerking van de brug. Q1 2024 commissie behandeling Q2 

2024 vaststelling. 9 april RIB. Besluitvorming via BOB-route 

raadscyclus sept 2024

21-12-2021 16. Rapportage “Feitenonderzoek 

anonieme klachtenmail 

Krimpenerwaard” en bestuurlijke 

reactie college - M21-112 PK, 

Corruptieonderzoek in voormalige 

gemeente Vlist

De heer Cazemier zegt de raad een reactie op de brief van advocaten toe en geeft 

aan deze brief ook naar het OM te sturen (T21-150)

Beenakker Q3 2022

Afgedaan. Raad 1 november 2022, RIB Sepot aangifte

Raad 1 nov: PK dient agenderingsverzoek in, toezegging blijft 

nog op de lijst staan.

Agenderingsverzoek is aangehouden tot oplevernig rapport 

controller.

8-11-2022 9a. Meerjarenbegroting 2023-2026 Wethouder Boere zegt toe dat in het in 2023 op te leveren Verkeersbeleidsplan 

parkeren wordt meegenomen (T22-128). 

Van der Hek Q3 2024

Zie ook T21-031

Parkeren wordt onderdeel van het gemeentelijk 

verkeersbeleidsplan. Door organisatorische en personele 

oorzaken kon tot nu toe geen Verkeersbeleidsplan parkeren 

worden opgesteld. Parkeren zal echter een van de pijlers zijn 

in het in wording zijnde Omgevingsprogramma Mobiliteit 

waarover in Q 2024 besluitvorming plaatsvindt. Mogelijk zal 

daaropvolgend nog een nadere uitwerking naar een actieplan 

parkeren plaats moeten vinden.

8-11-2022 9a. Meerjarenbegroting 2023-2026 Wethouder Wassink zegt toe in Q2 een nieuw voorstel aan te bieden over het 

‘verledden’ van de openbare verlichting. (T22-131) Barth Q2 2024

Het onderzoek is uitgevoerd, er volgt een voorstel in Q2. RIB 

in concept

13-12-2022 26. Moties vreemd aan de orde vn 

de dag: M22-069 PK, 

Verkeersveiligheid Lekdijk

Wethouder Van der Hek zegt toe de raad op de hoogte te houden van uitkomsten 

van zijn overleg met het Hoogheemraadschap De Stichtste Rijnlanden over de 

verkeersveiligheid op de Lekdijk noord (T22-155)
Van der Hek Q2 2024

Het betreft hier Lekdijk Oost, gedeelte tussen Schoonhoven 

en de provinciale grens met Utrecht. De (verkeersveilige) 

inrichting van de weg wordt door Hoogheemraadschap De 

Stichtse Rijnlanden meegenomen in hun project Sterke 

Lekdijk (SAS). Op een nader te bepalen moment in 2024 zal 

ook de Raad nader over dit project worden geïnformeerd.

31-1-2023 11. Bestemmingsplan 

Schoonhovens College en Sporthal 

De Meent 

Over eventueel restwaarde/hergebruik van de tijdelijke sporthal zal de raad tzt 

worden geïnformeerd door Wethouder Boere. (T23-004) Boere

   



30-5-2023 18. Bomenverordening gemeente 

Krimpenerwaard 2023

Wethouder Pannekoek zegt toe dat er – in het kader van deze verordening - een 

definitieve bomenlijst gemaakt wordt van de bomen in de bebouwde kom (T23-055)

Wethouder Pannekoek zegt toe een kaart van de bebouwde kom te maken met 

een intekening van de waardevolle bomen en deze te delen met de raad, zodra de 

lijst met waardevolle bomen is geactualiseerd. (T23-040)

Pannekoek Q2 2024

Raad 10 juli 2024, 1.16 RIB Lijst waardevolle bomen 2024

4-7-2023 22. Jaarstukken - M23-048 CU, 

D66, Jaarrekening 2022 – 

Fietsagenda

T21-031 - 19. M21-017 PK, 

Elektrisch vervoer vraagt om 

gemeentelijke visie en beleid

Aanvulling 28 sep 21

Ingetrokken met de toezegging van wethouder Van der Hek dat de raad eind van 

dit jaar 2023 een verkeersbeleidsplan én een uitwerking van de fietsagenda 

ontvangt. (T23-094)

Wethouder Bening zegt toe zo snel mogelijk een integrale beleidsvisie elektrisch 

vervoer te ontwikkelen en voor te leggen. (T21-031)

Nav vraag PK over T21-031 zegt wethouder Bening toe dat de raad deze visie 

binnen aantal weken kan verwachten. 

Van der Hek Q3 2024

Zie ook T21-031

Door organisatorische en personele oorzaken kon tot nu toe 

geen Verkeersbeleidsplan parkeren worden opgesteld. 

Fiets(en) zal echter een van de pijlers zijn in het in wording 

zijnde Omgevingsprogramma Mobiliteit waarover in Q3 2024 

besluitvorming plaatsvindt. Daarin zal nog niet op alle 

modaliteiten een (volledig(e)) actieplan/uitwerking van elke 

modaliteit in opgenomen kunnen zijn. Het streven is om dat 

wél voor het onderdeel Fiets gereed te hebben, om zo als 

eerste deze toezegging gestand te doen.

De visie op elektrisch vervoer en laadpalen gaat onderdeel 

uitmaken van het Omgevingsprogramma Mobiliteit waarover 

in Q3 2024 besluitvorming plaatsvindt. Mogelijk zal 

daaropvolgend nog een nadere uitwerking naar een actieplan 

elektrisch vervoer plaats moeten vinden.

4-7-2023 22. Jaarstukken - M23-056 LK, 

Lok1, PvdA-GL, 

Frauderisicoanalyse 

Wethouder van der Hek zegt toe de raad voor het eind van het jaar te rapporteren 

over de fraude-risico analyse, die door het college wordt opgesteld en door 

accountant wordt getoetst. (aanpassing T23-095)

Van der Hek 9-jul-24

Afgedaan. Is aangeboden aan de Raad.

In zowel de begroting als ook de jaarrekening van de gemeente 

Krimpenerwaard actualiseert de organisatie het totaal aan 

risico’s dat zich voor kan doen. Dit betreffen niet alleen 

financiële risico’s, maar ook risico’s met betrekking tot 

bijvoorbeeld mogelijke imagoschade en dus ook frauderisico’s. 

De accountant toetst bij de jaarrekening in hoeverre de 

organisatie werk maakt van de inventarisatie, actualisatie en 

beheersing van risico’s in het algemeen en daarmee ook van de 

frauderisico’s. Dit is dus geen separaat product dat opgeleverd 

wordt door de accountant, maar de accountant toetst hierin de 

organisatie. In 2023 is er veel aandacht geweest voor het 

structureel integreren van bewustzijn rondom frauderisico’s en 

integriteit binnen de organisatie. Hierdoor is er vanaf 2024 een 

structureel pakket aan acties om dit bewustzijn op peil te 

houden. Meer informatie hierover is opgenomen in de paragraaf 

Bedrijfsvoering in de jaarrekening 2023.

4-7-2023 24. Kadernota 2024 en 

Meerjarenraming

Wethouder Van de Hek zegt toe om in Q3 met een voorstel te komen om inwoners 

beter te informeren over de mogelijkheden om met de gemeente in contact te 

komen. (T23-096)
Van der Hek Q3 2024

 

4-7-2023 24. Kadernota 2024 en 

Meerjarenraming - M23-052 Aanleg 

tiny forests - overgenomen

Wethouder Bart zegt toe in Q1 2024 met een voorstel te komen voor een 

pilotproject met een tiny forest. (T23-106). Barth Q2 2024

De raad wordt in juni geinformeerd met een RIB over het 

projectplan Tiny Forest

4-7-2023 24. Kadernota 2024 en 

Meerjarenraming - M23-053 

Noodfonds evenementen - 

aangehouden

Wethouder Pannekoek doet de handreiking mee te denken in de voorbereiding als 

de motie na de zomer opnieuw ingediend zou worden. (T23-107)
Pannekoek

Afgedaan, Motie is niet opnieuw ingediend en er zijn ook geen 

vragen meer gesteld.

Indiener heeft aangegeven in februari terug te komen op de 

motie.

4-7-2023 24. Kadernota 2024 en 

Meerjarenraming - M23-054 

Nulmeting biodiversiteit - 

aangehouden

Wethouder Pannekoek zegt toe open te staan voor een nulmeting maar dit graag 

na de regionale inventarisatie op te pakken waarvan hij het plan van aanpak aan de 

raad heeft gestuurd) (T23-108) Pannekoek Q3 2024

11-06-2024: Het college werkt aan een plan voor het 

monitoren van de biodiversiteit. Het college informeert de raad 

hierover in Q3 2024.

4-7-2023 28. Woonvisie Krimpenerwaard 

2023-2028

Wethouder Boere zegt een schriftelijk antwoord toe op de vraag wanneer de 

aanpassing van het beleid Tiny houses verwacht kan worden. (T23-111) Boere Q2 2024

02-04-24: De beleidsregels tiny houses gaan geactualiseerd 

worden. Er moet nog ingepland worden wanneer de 

actualisatie plaats gaat vinden.

   



28-11-2023 26. Nota Bodembeheer Midden-

Holland 2023 en 

Bodemkwaliteitskaart Midden-

Holland 2022

(aangepast) M23-097 PK, 

Bodemkwaliteit

Wethouder Boere deelt de zorgen om PFAS en zal deze in kader van verder 

onderzoek nadrukkelijk meenemen en stelt voor daar eventueel later in commissie 

op terug te komen (T23-174)
Boere Q4 2024

02-04-24: wordt gevolg op actualiteit en verband met deze 

gemeente.

9-1-2024 12. Bedrijventerreinenvisie 

Krimpenerwaard

Wethouder Barth zegt toe tzt een overleg met de raad over het uitgifteprotocol te 

beleggen (T24-003). Dit wordt besproken zodra besluit is genomen over de locatie 

van nieuw bedrijventerrein(en)

Barth Q4 2024

Zie T23-179. Kan dit worden gecombineerd? 

9-1-2024 15. Wijzigingen APV Wethouder Van der Hek zegt toe (in afstemming met portefeuillehouder 

Beenakker) eind Q1 een nader gesprek over gestelde (technische) vragen -denk 

aan toepassing van Lex Silencio Positivio, modelbepalingen VNG- te beleggen 

waarna een nieuwe/volgende aanpassing aan de APV kan volgen.  (T24-004)

Beenakker Q3 2024

Gaat meegenomen worden bij de behandeling van de nieuwe 

APV 2024.

6-2-2024 Overzicht toezeggingen Burgemeester zegt toe de lijst in het college en de portefeuillehoudersoverleggen te 

bespreken om tot een (versnelde) ‘opschoning’ te komen (T24-023) Beenakker

6-2-2024 13. Gewijzigd Bestemmingsplan De 

Kleine Betuwe, Haastrecht

Wethouder Boere zegt toe de raad een lijst met vergevorderde bouwplannen toe te 

sturen met daarbij een stand van zaken (T24-025)

Boere

Er zijn drie beroepsschriften ontvangen door de Raad van 

State inzake de vaststelling van het Bestemmingsplan. De 

inhoud van deze beroepsschriften is nog niet bekend bij de 

Gemeente. Er is navraag gedaan bij de RvS op 15 mei 2024. 

De RvS geeft aan dat de inhoud pas bekend wordt gemaakt 

na betaling van griffierechten en aanvullende motivering. Pas 

als aan deze voorwaarden is voldaan wordt de inhoud van de 

beroepen meegedeeld aan de Gemeente. De inhoudelijke 

behandeling van de beroepen is volgens de RvS dit jaar niet 

aan de orde. Of de behandeling in 2025 op de agenda staat is 

nog onzeker. Ontwikkelaar van Erk is op de hoogte en er staat 

overleg ingepland op 23 mei over de verdere planning. De 

risico’s om te starten met de uitvoering zonder een 

onherroepelijke vergunning liggen vooral bij de ontwikkelaar. 

Er zal door de gemeente een besluit van de ontwikkelaar 

worden gevraagd. De aanleg van een rotonde loopt ook 

vertraging op omdat de gemeente, door het ingestelde 

beroep, niet over de benodigde gronden kan beschikken om 

de rotonde aan te leggen. Ontwerp en voorbereiding kunnen 

wel doorgaan.
6-2-2024 13. Gewijzigd Bestemmingsplan De 

Kleine Betuwe, Haastrecht

Wethouder Boere zegt toe er bij de ontwikkelaar op aan te dringen eerst plaatselijk 

te adverteren voor de verkoop.  (T24-026)

Raad 4 juni 2024: T24-026  Weth. Boer geeft schriftelijk antwoord op de vraag of 

een verplichting tot het eerst aanbieden van de woningen aan bewoners juridisch 

mogelijk is.

Boere

Afgedaan. Ontwikkelaar wordt schriftelijk op de hoogte 

gebracht van het verzoek om eerst lokaal te adverteren als de 

woningen in de verkoop of verhuur komen te staan. Door 

bovengenoemde perikelen over het bestemmingsplan is een 

startdatum nog onbekend.

Originele toezegging is afgedaan.

Aanvullende toezegging Ria in raad 4 juni: Weth. Boer geeft 

schriftelijk antwoord op de vraag of een verplichting tot het eerst 

aanbieden van de woningen aan bewoners juridisch mogelijk is.

6-2-2024 13. Gewijzigd Bestemmingsplan De 

Kleine Betuwe, Haastrecht

Wethouder Boere zegt toe de fasering van het plan schriftelijk toe te sturen om de 

raad inzicht te geven in de vraag wanneer de eerste mensen zouden kunnen 

verhuizen. (T24-027)

Boere

16-4-2024 5. Nota Grondbeleid - M24-032 

PvdA-GL, Geef woningcorporaties 

preferente rol bij bouwplannen 

Aangepast: ’enige omvang’

Wethouder Boere zegt de raad een schriftelijke reactie op de brief van de 

woningcorporaties toe (T24-055)
Boere

16-4-2024 17. Moties vreemd aan de orde van 

de dag: M24-029 LK, COA

Wethouder Boere stuurt de mededelingen zoals die gedaan zijn aan de regietafel 

via de griffie naar de raad (T24-056) Boere

4-6-2024 11. Bestemmingsplan Steinsedijk 

15-15b Haastrecht

Weth. Boere zal aandacht geven aan de oproep om gelijke behandeling bij 

soortgelijke aanvragen goed in een regeling vast te leggen. (T24-077) Boere

4-6-2024 26. Locatiekeuze De Kromme 

Draai

Weth. Boere zegt toe samen met de eigen stedenbouwkundige een goed traject te 

gaan lopen om tot een Ammerse invulling te komen bij de herontwikkeling van de 

locatie. Ze zal de inbreng van insprekers hierin meenemen en de kaders en 

randvoorwaarden terugkoppelen aan de raad. (T24-078)

Boere

   


